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Vragen van de leden Kuiken en Jacobi (beiden PvdA) aan de Minister van 
Infrastructuur en Milieu over de verkeersonveilige situatie op de A6 bij 
Lemmer (ingezonden 22 april 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met de filevorming die in het toeristenseizoen op de A6, ter 
hoogte van afrit 17 bij Lemmer, ontstaat? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de verkeersverstopping, die in de zomer ontstaat, leidt 
tot gevaarlijke situaties op de A6 ter hoogte van de afrit 17, bijvoorbeeld door 
een file voor de afrit terwijl het reguliere verkeer er met 130 km/uur langs 
raast? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Welke mogelijkheden ziet u om op korte termijn in samenspraak met de 
provincie Fryslân tijdelijke maatregelen (zoals verplaatsbare matrixborden) te 
nemen om de verkeersveiligheid bij afslag 17 te verbeteren? 

Vraag 4
Is het waar dat de problemen met de verkeersveiligheid op de A6 ter hoogte 
van de afrit 17 structureel worden opgelost als de doorstroming op de N359 
in Lemmer wordt verbeterd? Zo ja, wanneer verwacht u dat de provincie 
Fryslân overgaat tot het nemen van maatregelen op de N359?
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